
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–05–03

Protokoll styrelsemöte S14 2010–05–03

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös
Carl Christian Arlock Blivande Källarmästare
Emil Einarsson
Fredrik Karlsson Blivande Programmästare
Hannes Nevalainen
Albin Rosberg Bliviande SRD-ordförande
Mikael Rudner Blivande Industrimästare

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Carl Christian Arlock, Emil Einarsson, Fredrik Karlsson, Hannes
Nevalainen, Albin Rosberg, Mikael Rudner adjungerades.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §9.5 Vaktmästeri-
ets weekend och §9.6 Sponsorhantering.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Protokoll S11 och S12 godkändes ej.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

# Ansvarig: Beslut/Uppgift: Beslutades: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S14 2010
3 Tobias M Uppdatering av utskottsidorna S11 2010 S14 2010

Sofia lade fram två policys, Nyttjande av budget och Represen-
tation. Styrelsen diskuterade förslagen och kom med synpunkter
till Sofia. Rapporteras på S18.

DWWW-hade ett möte i torsdags där SRDs, Programmästeriets,
Cafémästeriets, samt minimalt av Industrimästeriets utskottssi-
dor uppdaterades. Punkten strycks från beslutsuppföljningen.

§7 Utskottsrapporter Joakim rapporterade att det har varit Snickeboa.

Jessika rapporterade att det kommer att vara filmkväll imorgon.
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Tobias M rapportade att kåren kommer att starta upp Pålsjö ängs-
blad igen.

§8 Ekonomisk status Fredrik framförde i något bitter ton att utskottsordförandena mås-
te bli bättre på ekonomiarbetet, framförallt redovisningen.

§9 Inför VTM Extra Sofia hade skrivit propositionen gällande hedersmedlemmar. Då
ny fakta kom upp under mötet så beslöt styrelsen att skjuta upp
frågan till nästa styrelsemöte och Sofia fick i uppdrag att kontak-
ta Jan-Erik Larsson för att säkra uppgifterna. Fredrik reserverade
sig mot beslutet med anledning att han ville skjuta upp den till
höstens sektionsmöte.

Christian och Tobias M lämnade in en motion gällande ändring
av posten Jämställdshetsombuds namn till Jämlikhetsombud. Sty-
relsen tyckte namnet verkade tråkigt och kom på “DiskA - Dis-
krimineringsAnsvarig“, “DiskO - DiskrimineringsOmbud“ och
“equals“och ställde detta mot motionens ursprungliga namn Jäm-
likhetsombud. Styrelsen beslöt att anta Jämlikhetsombudsförsla-
get.

Styrelsens svar på motionen var att bifalla motionen i sin helhet.

§9.5 Vaktmästeriets
weekend

För två år sen så gav vi PH (Per-Henrik Rasmussen) och PH-prim
(Johan Cedervall) en weekendresa. Nu har de kommit fram till
ett datum som är om två veckor. Sofia reste frågan huruvida vi
vill ge dem mer, vilket styrelsen tyckte att vore en bra idé.

§9.6 Sponsorhantering Mikael Rudner presenterade sin vision för sponsorhantering och
för hur hemsidan skulle kunna användas bättre gentemot före-
tag. Mikael lade även fram att han ville skapa en fokusgrupp för
att förbättra sektionens relationer till näringslivet. Styrelsen be-
slöt att skapa en fokusgrupp där Mikael Rudner är ansvarig.

§10 Meddelande Mazdak meddelade att han har hittat en ny leverantör där vi kan
köpa in risöl och Duff-beer.

Fredrik A meddelade att det är Fullmäktigemöte imorgon.

Tobias J meddelade att det är en företagskväll på torsdag med
tema robotik och semantik.

Carl Christian meddelade att det är filmkväll imorgon med tema
thriller.

KA, d.v.s LPW har öppnat inför hösten.

Anders meddelade att det är Cafétackfest på fredag och att Maz-
dak och Sofia ska ha puben öppen.

§11 Övrigt Mazdak tyckte att hela styrelsen borde göra något roligt tillsam-
mans.
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Tobias J påpekade att börja tänka på alternativ på shiphte och
vilket datum som passar.

Geekendnätet har en fin feature som folk har blivit upprörda
över. Carl Christian påpekade att Geekendnätet inte borde vara
uppe när det inte är Geekend.

Mazdak påpekade att det var sommarphest och att han ville ha
en affisch.

§12 OFMA Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Tobias Månsson
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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